

# Dharma Realm Buddhist Association Participated in the 6<sup>th</sup> Parliament of the World's Religions (I)

## 法界佛教總會參加第六屆世界宗教大會 (上)



Dharma Realm Buddhist Association (DRBA) sent a delegation of eighty one participants to the sixth Parliament of the World's Religions in Salt Lake City, Utah, from October 15-19, 2015. Among the participants from DRBA were Bhikshus Heng Sure, Jin He, Jin Chuan; Bhikshuni Heng Liang and nine other Bhikshunis. This year's three major themes encompassed war, violence, and hate speech; climate change and care for the earth; and poverty, hunger and the widening wealth gap. The Parliament focused particularly on presenting the voices of women, emerging young leaders, and indigenous peoples.

[ Continued on page 42 ]

2015年10月15日至19日，法界佛教總會參加在鹽湖城舉辦的第六屆宗教大會。代表團成員包括比丘恒實法師、近合法師、近傳法師，以及恒良法師等十位比丘尼，加上隨行團員共計81名。今年大會的三大主題包括戰爭、暴力和仇恨言論、氣候變化和關愛地球、貧窮、飢餓和日益增大的貧富差距；其中尤其關注為女性發聲、新型青年領袖和土著居民。

【內接第 42 頁】